

复合材料特殊应用产品

SPECIAL MATERIALS FOR COMPOSITE

3M™ Wetordry™ Sandpaper Sheets 砂纸



3M™ 734

734 Wetordry utilize a premium silicon carbide mineral, an improved paper backing and an optimized construction (closed coat product bonded with a waterproof resin) that results in the following performances: improved rate of cut, increased abrasive life, increased flexibility and uniform, consistent finish. For total wet flattening.

734 Wetordry 使用优秀的碳硅矿砂, 改进的背纸技术以及最佳的构造 (用防水树脂黏结的封闭涂层产品) 取得以下性能: 改进的切削速率, 延长打磨寿命提高弹性和均匀性和持久性。用于所有的湿磨应用。

Grits 粒度	Size 尺寸	Sheets 张数 per Sleeve 每包	Sleeves 包数 per Case 每箱
P60 to P1200	230mm x 280mm	100	50

3M™ 401Q

This improved wetordry product is constructed from a silicon carbide mineral, better bonding system and more flexible backing. These features will provide faster cut, longer life, more consistent finish, which will reduce sanding and buffing time.

这种水磨产品是由碳硅矿砂组成, 具备更好的黏结系统和更富弹性的背胶。这些特性使切削率得以提高, 使用寿命得以延长, 更好的均匀性, 大大减少了研磨时间。

Grits 粒度	Size 尺寸	Sheets 张数 per Sleeve 每包	Sleeves 包数 per Case 每箱
P1500	138mm x 230mm	50	10
P2000	138mm x 230mm	50	10

COX pneumatic applicators 气动施胶枪

A range of pneumatic applicators providing quiet operation - less than 70db - ideal for indoor applications where low noise levels are crucial. Pneumatic applicator for sachets, dispenses 310ml, 400ml and 600ml sachets

英国COX气动胶枪用于汽车, 电子及建筑等行业; 耐用, 省力, 优质高效。Airflow 筒装型 / 腊肠装型 / 两用型
筒装型: 用于筒装胶的气动胶枪, 有310ml两种规格; 腊肠装型: 用于腊肠装胶的气动胶枪, 有400ml/600ml两用型



TR-102 Regular Mould Release 通用脱模蜡

A high production paste release with excellent breakdown for fast, even coverage. Formulated for fast drying with a pure carnauba base. Extremely easy to apply and wipe off. May be allowed to sit during breaks, lunch, etc. before removal. Use sparingly; area being released should appear moist during application.

为一般模用脱模蜡, 完全以纯棕榈蜡为主所制造的软脱模蜡, 具有易涂抹、擦拭、快干及分离等特性, 甚至於涂抹后间隔数小时再擦拭都不会有干不会有干硬难擦拭的苦恼用量省在涂抹后其脱膜部份会有湿润的现象 主要应用于玻璃钢制品的脱模。主要特点: 操作方便, 脱模次数多, 脱模效果好并能保护模具等特点。是国内应用较广的脱模产品!



LOCTITE Pneumatic/Hydraulic Sealant 气动/液压管接头密封剂

Loctite 545 Pneumatic/Hydraulic Sealant is non-contaminating for locking and sealing high pressure fluid power systems. It cures on as-received fittings and withstands temperatures to 300°F. Loctite 545 seals instantly and allows for easy disassembly with hand tools.

Loctite 545 气动/液压密封剂用于高压液力传动系统的锁固和密封, 不会造成系统污染。装配后立即开始固化, 耐高温可达 300°F。

Loctite 545 可实现即时密封, 并且容易用手动工具拆卸。

对于不锈钢接头, 可使用7649促进其固化。



AKZO Butanox M-50 树脂固化剂

Description Methyl ethyl ketone peroxide, solution in dimethyl phthalate

Chemical name(s) Methyl ethyl ketone peroxide. Function(s) Curing Agent.

Application(s) Buttons, Centrifugal Casting, Continuous Casting, Continuous Laminating, Fiberglass Reinforced Plastics, Filament Winding, Gelcoats, Hand Lay-up & Spray-up, Polymer Concrete/Marble, Resin Transfer Molding, Thermoset Composites, Unsaturated Polyesters, Vinyl Ester Resin Curing

热固性不饱和聚酯树脂用固化剂, 低活性, 生产中产生的气泡少, 能有效提高树脂产品质量。用途: 船舶制造, 胶衣, 玻璃钢, 人造大理石, 宝丽板, 树脂工艺铸型品等。活性氧含量: 8.8-9.0%, 建议添加量: 1-3.5% (根据实际情况酌量调整)。



Degussa Aerosil-200 轻粉

Along with the traditional polyester, silicone, paints and coatings applications, hydrophilic AEROSIL® products are used with increasing success in high technology fields. The particle nature and high purity of fumed silica play key roles in the electronics and optical fibers industries.

应用于传统的聚酯、硅胶、油漆和其他涂层应用, 亲水性 AEROSIL® 产品在高科技领域得到不断增加的成功应用, 天然和高纯度的气相碳黑颗粒在电子和光纤行业扮演着关键角色。



福州德尔斯贸易有限公司 DEC (FUZHOU) TRADING CO., LTD.

地址: 中国福建中国福州浦上工业区鼓楼园9号楼
Add: No.9 Building, Gulou Park, Pushang Industrial Zone,
Fuzhou, Fujian, China
电话/Tel.: 0591-83532226
传真/Fax: 0591-83533662
Http://www.decchina.com
E-mail: info@decchina.com

